

مؤسسة كوكب ذهبي للمقاولات Golden Planet Contracting Est.

2.

Business Profile

الملف التعريفي

2024

2024

Profile 2024

www.golden-planet.net

Hi, Welcome

It is with great pleasure that we introduce to you **Golden Planet Establishment** which is specialized in Contracting with several fields, we are **providing manpower**, **equipment rental services**, **transportation services**, **general contracting for construction projects**, **and others**. We are keen to provide the highest levels of quality for our work

أهلاً, وسهلاً

يسرنا أن نقدم لكم **مؤسسة كوكب ذهبي** للمقاولات المختصة في عدة مجالات و منها **توفير الأيدي العاملة ، خدمات تأجير المعدات و خدمات النقل ، و المقاولات العامة** لمشاريع البناء و غيرها. و نحرص على تقديم أعلى مستويات **الجودة** و الكفاءة في أعمالنا

Today Efforts, Future Result

We support you to make the future

جهود اليوم ، نتاج الستقبل

نسعى بما نوفر إلى صناعة المستقبل معكم



Table of Content

01. Introduction

п 02. Our Services

- 03. Scope of Work
- 04. CEO & Founder
- 05. Contact us



Golden Planet Contracting Est.





🛛 02. خدماتنا

🗖 03. نطاق العمل

🗖 04. الرئيس التنفيذي و المؤسس

🗖 05. اتصل بنا

O]. مقدمة Introduction

Contracting service starting from here ...

Leads project to success by providing the support projects shortage and provides the manpower, transportation, equipment rental and general contracting



Let's, Know us !

Golden Planet is dedicated to providing unparalleled manpower solutions, equipment rental services, transportation services, and general contracting. Our team of skilled professionals possesses years of experience and expertise, ensuring top-notch quality and efficiency in every endeavor.

Our Story

Our team have wide of experience in Contracting, our team are professional in handling the processes, requirements and procedures that ensure the quality of contracting outcomes.

قصتنا

يتميز فريقنا بخبره واسعة في مجال المقاولات و يتمتع موظفينا بالاحترافية العالية في الإجراءات و المتطلبات التى تتطلب مجالات التعاقد للوصول لأفضل النتائج



نسعى في مؤسسة كوكب ذهبي للمقاولات بتوفير حلول لا مثيل لها في مجال القوى العاملة، وخدمات تأجير المعدات، وخدمات النقل، والمقاولات العامة. يتمتع فريقنا من المهنيين المهرة بسنوات من الخبرة والإحترافية، مما يضمن أعلى مستويات الجودة والكفاءة في كل المجالات.

Our Values

Our value concentrate quality, integrity efficiency, and reliability that what distinguish us from others competitors

قيمنا

تتركز قيمنا على الجودة ، النزاهة ، الكفاءة و المصداقية ، و هذا ما يجعلنا اكثر تمي_{زا} و ما نتقدم به عن منافسينا

02. خـدماتنا Our Services

We understand that each project is unique ...

We strive to tailor our services to exceed your expectations to be the partner of you success in your projects.

Our Service

O1 Manpower

- Professional & Expert
- Engineers & Technician
- Management & Others

02 Transportation

- Private Transportation
- Group Transportation (Bus)
- Private Driver

"We understand that each project is unique, and we strive to tailor our services to exceed your expectations"

Collaborating with Golden Planet means engaging with a company that values integrity, efficiency, and reliability. We understand that each project is unique, and we strive to tailor our services to exceed your expectations.

03 Equipment Rental

- Heavy Equipment
- Constructions tools & equipment

04

General Contracting

- Construction
- Maintenance
- Renovation Services

Profile 2024



01 القوى العاملة

- محترفين و خبراء
- مهندسین و فنیین و تقنیین
- إداريين و مختلف الاختصاصات

02 المواصلات

- مواصلات خاصة
- مواصلات جماعية (باص)
 - سائقين خاصين

03 تأجير المعدات

- أدوات و معدات البناء و المقاولات

04 مقاولات العامة

- البناء و التشطيب
- خدمات الصيانة
- خدمات الترميم

" نحن ندرك أن كل مشروع فريد من نوعه لذلك نسعى جاهدين لتصميم خدماتنا لتتجاوز توقعاتك"

تلتزم مؤسسة كوكب ذهبي للمقاولات بمعايير الجودة و النزاهة والكفاءة والموثوقية.

نحن ندرك أن كل مشروع فريد من نوعه لذلك نسعى جاهدين لتصميم خدماتنا لتتجاوز توقعاتك.

Projects Duration

• Long and Short term

Our services tailored to serve the long term & short term project, we have the capacity to maintains your needs and requirements to precede your project and stabilize your workflow.







مؤسسة كوكب ذهبي للمقاولات Golden Planet Contracting Est.

عقود طويلة و قصيرة الأجل

خدماتنا صممت لتتواكب مع المشاريع الطويلة و قصيرة المدة. لدينا المقدرة على توفير احتياجكم و متطلباتكم للمحافظة على استقرار مشاريعكم و سريان عملكم .

Scope of Work



01.

Initial Meeting

First meeting is the essential to be your partner, and understand your requirements to provides the best solutions.



Agreement

Our agreement is the start to long standing partnership, we are a success partner to your business.



Proposal

We tailored your requirements with best price compare to the best stander of qulity



Deliver The Requirements

Reliability & accountability is our key value to ensure full benefit of our services.

CEO & Founder

Greetings from Golden Planet Contracting Establishment"

We have first-hand experience and knowledge of the business environment of the region and its demands; so, we clearly understand the exact requirements of our clients and hence are in a better position to effectively cater their needs.

الرئيس التنفيذي و المؤسس

أطيب التحيات من «مؤسسة كوكب ذهبي للمقاولات»

لدينا خبرة ومعرفة مباشرة ببيئة الأعمال في المنطقة ومتطلباتها؛ لذلك، نحن نفهم بوضوح المتطلبات الدقيقة لعملائنا، و لذلك نحن نفتخر بكوننا الأفضل لتلبية احتياج عملائنا بشكل فعال.

Mr. Nassir Salim Al Marri

Mr. Nassir has long stand distinguished career at Saudi Aramco Company, works with various contracting company both Internationally and locally, managed and verify and approve the contracts in all type of category.

أ. ناصر سالم المري

يتمتع الاستاذ ناصر بمسيرة مهنية متميزة منذ فترة طويلة في شركة أرامكو السعودية، حيث تعامل مباشره مع عدة شركات المقاولات المحلية و العالمية، و متابعة العقود والتحقق منها و اخذ الإجراءات اللازمة.



Keep in Touch ابقی علی تواصل معنا

يسعدنا تواصلكم معانا ، نحن على اتم الاستعداد لتلقي اتصالاتكم و التجاوب معكم و الرد على طلباتكم

نتشرف بأن نكون شريكم في النجاح و توفير جميع الحلول التي تدعم نجاحكم أعمالكم و مشاريعكم

It would be our pleasure to reach us we delegated to answer your calls, response to you request.

It would be pleasure to be your partner to your business success and provides all support you needs for your project

Call us

+966 53 881 2215

Visit us

info@golden-planet.net www.golden-planet.net

Address

King Abdullah St. Ras Tanura,Saudi Arabia شارع الملك عبدالله ، رأس تنورة ، المملكة العربية السعودية